
PROTOKÓŁ NR 46 / 2004
       z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego

         w dniu 20 lutego 2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a) pięciu członków Komisji / wszyscy obecny  /
b) Jan Szymański – Przewodniczący komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
c) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy
d) Iwona Wójcik - Sekretarz Gminy

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia,
3. Zatwierdzenia porządku obrad,
4. Środki przeznaczone na działalność Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

w budżecie i przeniesienie ich do dyspozycji OPS.

Ad 1-3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z
poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4
Sekretarz  Gminy  nakreśliła  zmianę  przepisów  odnośnie  środków  przeznaczonych  na

profilaktykę i  rozwiązywanie  problemów alkoholowych. Zadania te  przeszły pod OPS już  w
ubiegłym roku. Gmina ma opracować projekt strategii na wiele lat i taka komisja jest powołana
do opracowania.  
W  myśl  nowych  przepisów  nie  będzie  pisania  programów.  Wójt  powołuje  Komisję  AA  a
wynagrodzenie ustala Rada Gminy. Komisja AA będzie miała w swoich zadaniach rozmowy z
potencjalnymi delikwentami potrzebującymi pomocy.
Komisja  R.B  i  Roz.  Gosp.  uważa,  że  projekt  budżetu  Komisji  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  należy  rozpisać  szczegółowo  w  budżecie   z  rozpisaniem  ile  pieniędzy  Rada
przeznacza na akcje letnią, zimową i dla szkół, na profilaktykę w sołectwach, na dofinansowanie
Domu Interwencji Kryzysowej i PCK, na utrzymanie Komisji, szkolenia, opinie biegłych 
i materiały biurowo-propagandowe.
Propozycja Komisji jest następująca:
1. Programy profilaktyczne. 

- wypoczynek letni w szkołach
- wypoczynek zimowy w szkołach
- profilaktyka przez rekreację, sport, kulturę
- profilaktyka organizowana przez sołectwa

2 Dofinansowanie instytucji
- Dom Interwencji Kryzysowej
- PCK

3. Utrzymanie Komisji.
4.Opinie biegłych
5.Materiały biurowo-propagandowe
6.Szkolenia
7.Zajęcia profilaktyczne prowadzone w świetlicach wiejskich 



Komisja wnioskuje aby podział środków finansowych na profilaktykę i przeciwdziałanie
alkoholizmowi  sporządzony jeszcze  raz  ponieważ  przedstawiony program nie  jest  spójny,  a
umowa z Izbą Wytrzeźwień wygasła z dniem 31.12.2003r.
Wójt  przedstawił  propozycje  zakupu  100ha  ziemi  przez  Gminę  i  odsprzedaży tej  ziemi  dla
Konsorcjum włoskiego. Kupując po 3.500 zł   za 1 ha,   a  sprzedać za 10.000 zł.   Uzyskana
różnica dochodów byłaby wykorzystana na udział własny na inwestycję oczyszczalni ścieków w
Dębnicy Kaszubskiej.

 

                                                                                                           Przewodnicząca
                                                                                               Komisji Rolnictwa, Budownictwa 
                                                                                                 i Rozwoju Gospodarczego RG
                                                                                                 
                                                                                                              Urszula Rączka


